


FLOOR PLANS
Explore the thoughtfully designed 
floor plans, where functionality 
and flow create spaces that 
nurture from within. 
pen-plan layouts and expansive windows fill 
each residence with natural light, evoking a sense 
of harmony between self, community and nature.
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1 Bedroom
Typical Floor Plan
3RD TO 37TH ALTERNATE 
FLOOR PLAN EXCEPT 19TH

Disclaimer: 1. All room dimensions are measured to structural elements and exclude wall finishes and construction tolerances. 2. All dimensions have been provided by our consultant architects. 3. All 
materials, dimensions and drawings are approximate. Information is subject to change without notice. 4. Actual suite area may vary from the stated area. Drawings not to scale. The developer reserves the 
right to make revisions. 5. Calculation of suite area is measured as the area bounded by the centre line of demising or partition walls separating one unit from another unit, the exterior face of all exterior 
walls, and the exterior face of the corridor wall enclosing the adjoining unit. 6. Calculation of balcony area is measured as the area bounded by the centre line of demising or partition walls separating one 
unit from another unit, the outmost face of the enclosing guard and the external face of the adjoining balcony. 7. The units are measured at typical floor in the building. Columns may vary in size depending 
on the floor level. 8. For each unit type, unit sizes and details might be slightly different. Please refer to the sales and purchase agreement for the actual size of each specific unit.
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2ND TO 38TH ALTERNATE 
FLOOR PLAN

1 Bedroom
Typical Floor Plan

ــة. ــع المواد والأبعــاد والرسومــات تقريبي ــا. 3. جمي ــع القياســات تم تزويدهــا من قبل المــهندسين المعمــاريين الاستشــاريين لدين ــاء. 2. جمي ــات الجدران ودرجــة تحمل البن ــة مــع استبعــاد تشطيب ــا للعنــاصر الهيكلي ــه: 1.إن أبعــاد الــغرف يتم قياســها طبق  تنوي
ــالوحدة المجــاورة. 6. ويقــاس ــغييرات. 5. يتم قيــاس حســاب  المحيط ب ــالحق فــي إجراء الت ــاح الفعلــي عن المســاحة المذكورة. الرسومــات لا يتم توسيــع نطاقهــا . يحتــفظ المطور ب ــغيير دون إشــعار مسبق. 4. قد تختــلف منطقةالجن  تخضــع المعلومــات للت
 حســاب منطقــة الشرفــة علــى أنهــا المنطقــة التــي يحدهــا الخط المركزي لــلجدران الفاصلــة أو الفاصلــة التــي تــفصل وحدة عن وحدة أخرى، والوجــه الأبــعد للحــارس المرفق والوجــه الخارجــي للشرفــة المجــاورة. 7. يتم قيــاس الوحدات فــي الطــابق النموذجــي
 فــي المبنــى. قد تختــلف الأعمدة فــي الحجم حسب مستوى الطــابق. 8. قد تكون احجــام الوحدات والتفــاصيل المتعلقــة بهــا مختلفــة وذلك حسب نوع الوحدة . يرجــى   منطقــة الجنــاح كمنطقــة يحدهــا الخط المركزي لــلجدران الفاصلــة أو الفاصلــة التــي تــفصل

.وحدة عن وحدة أخرى ، والوجــه الخارجــي لجميــع الجدران الخارجيــة ، والوجــه الخارجــي لجدار الممر الرجوع إلــى اتفاقية االبيــع والشراء لمعرفة الحجم الفعلي لكل وحدة



1 Bedroom
 Isometric View
2ND TO 38TH ALTERNATE 
FLOOR PLAN



1 BEDROOM TYPE 1

AREA SQ.FT  SQ.M

SUITE AREA 557.57  ft ² 51.80  m ²
BALCONY AREA 234.87  ft ² 21.82   m ²
TOTAL UNIT AREA

    FLAT DESIGN COMPONENTS  

BATH 
BEDROOM
FO Y ER
KIT CHEN &  D INING

  1 4 0 ft ² 
8 6  ft ² 

  5 3 ft ² 
1 6 1 ft ² 
  4 3 ft ² 

792.44  ft ² 73.62  m ²
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W .C     3 2 ft ² 
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Disclaimer: 1. All room dimensions are measured to structural elements and exclude wall finishes and construction tolerances. 2. All dimensions have been provided by our consultant architects. 3. All 
materials, dimensions and drawings are approximate. Information is subject to change without notice. 4. Actual suite area may vary from the stated area. Drawings not to scale. The developer reserves the 
right to make revisions. 5. Calculation of suite area is measured as the area bounded by the centre line of demising or partition walls separating one unit from another unit, the exterior face of all exterior 
walls, and the exterior face of the corridor wall enclosing the adjoining unit. 6. Calculation of balcony area is measured as the area bounded by the centre line of demising or partition walls separating one 
unit from another unit, the outmost face of the enclosing guard and the external face of the adjoining balcony. 7. The units are measured at typical floor in the building. Columns may vary in size depending 
on the floor level. 8. For each unit type, unit sizes and details might be slightly different. Please refer to the sales and purchase agreement for the actual size of each specific unit.

1 BEDROOM TYPE 2

ــة. ــع المواد والأبعــاد والرسومــات تقريبي ــا. 3. جمي ــع القياســات تم تزويدهــا من قبل المــهندسين المعمــاريين الاستشــاريين لدين ــاء. 2. جمي ــات الجدران ودرجــة تحمل البن ــة مــع استبعــاد تشطيب ــا للعنــاصر الهيكلي ــه: 1.إن أبعــاد الــغرف يتم قياســها طبق  تنوي
ــالوحدة المجــاورة. 6. ويقــاس ــغييرات. 5. يتم قيــاس حســاب  المحيط ب ــالحق فــي إجراء الت ــاح الفعلــي عن المســاحة المذكورة. الرسومــات لا يتم توسيــع نطاقهــا . يحتــفظ المطور ب ــغيير دون إشــعار مسبق. 4. قد تختــلف منطقةالجن  تخضــع المعلومــات للت
 حســاب منطقــة الشرفــة علــى أنهــا المنطقــة التــي يحدهــا الخط المركزي لــلجدران الفاصلــة أو الفاصلــة التــي تــفصل وحدة عن وحدة أخرى، والوجــه الأبــعد للحــارس المرفق والوجــه الخارجــي للشرفــة المجــاورة. 7. يتم قيــاس الوحدات فــي الطــابق النموذجــي
 فــي المبنــى. قد تختــلف الأعمدة فــي الحجم حسب مستوى الطــابق. 8. قد تكون احجــام الوحدات والتفــاصيل المتعلقــة بهــا مختلفــة وذلك حسب نوع الوحدة . يرجــى   منطقــة الجنــاح كمنطقــة يحدهــا الخط المركزي لــلجدران الفاصلــة أو الفاصلــة التــي تــفصل

.وحدة عن وحدة أخرى ، والوجــه الخارجــي لجميــع الجدران الخارجيــة ، والوجــه الخارجــي لجدار الممر الرجوع إلــى اتفاقية االبيــع والشراء لمعرفة الحجم الفعلي لكل وحدة

AREA SQ.FT  SQ.M
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AREA SQ.FT  SQ.M

SUITE AREA   ft ² 63.19
21.82
85.01

680.17
234.87
915.04

  m²
BALCONY AREA ft ²  m ²
TOTAL UNIT AREA

    FLAT DESIGN COMPONENTS  

BATH 
BEDROOM
FO Y ER
KIT CHEN &  D INING

ft ² 
 ft ² 
ft ² 
ft ² 
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1 BEDROOM TYPE 3

Disclaimer: 1. All room dimensions are measured to structural elements and exclude wall finishes and construction tolerances. 2. All dimensions have been provided by our consultant architects. 3. All 
materials, dimensions and drawings are approximate. Information is subject to change without notice. 4. Actual suite area may vary from the stated area. Drawings not to scale. The developer reserves the 
right to make revisions. 5. Calculation of suite area is measured as the area bounded by the centre line of demising or partition walls separating one unit from another unit, the exterior face of all exterior 
walls, and the exterior face of the corridor wall enclosing the adjoining unit. 6. Calculation of balcony area is measured as the area bounded by the centre line of demising or partition walls separating one 
unit from another unit, the outmost face of the enclosing guard and the external face of the adjoining balcony. 7. The units are measured at typical floor in the building. Columns may vary in size depending 
on the floor level. 8. For each unit type, unit sizes and details might be slightly different. Please refer to the sales and purchase agreement for the actual size of each specific unit.
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AREA SQ.FT  SQ.M

SUITE AREA   ft ² 51.80
21.82
73.62
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  m²
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TOTAL UNIT AREA
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1 BEDROOM TYPE 4

ــة. ــع المواد والأبعــاد والرسومــات تقريبي ــا. 3. جمي ــع القياســات تم تزويدهــا من قبل المــهندسين المعمــاريين الاستشــاريين لدين ــاء. 2. جمي ــات الجدران ودرجــة تحمل البن ــة مــع استبعــاد تشطيب ــا للعنــاصر الهيكلي ــه: 1.إن أبعــاد الــغرف يتم قياســها طبق  تنوي
ــالوحدة المجــاورة. 6. ويقــاس ــغييرات. 5. يتم قيــاس حســاب  المحيط ب ــالحق فــي إجراء الت ــاح الفعلــي عن المســاحة المذكورة. الرسومــات لا يتم توسيــع نطاقهــا . يحتــفظ المطور ب ــغيير دون إشــعار مسبق. 4. قد تختــلف منطقةالجن  تخضــع المعلومــات للت
 حســاب منطقــة الشرفــة علــى أنهــا المنطقــة التــي يحدهــا الخط المركزي لــلجدران الفاصلــة أو الفاصلــة التــي تــفصل وحدة عن وحدة أخرى، والوجــه الأبــعد للحــارس المرفق والوجــه الخارجــي للشرفــة المجــاورة. 7. يتم قيــاس الوحدات فــي الطــابق النموذجــي
 فــي المبنــى. قد تختــلف الأعمدة فــي الحجم حسب مستوى الطــابق. 8. قد تكون احجــام الوحدات والتفــاصيل المتعلقــة بهــا مختلفــة وذلك حسب نوع الوحدة . يرجــى   منطقــة الجنــاح كمنطقــة يحدهــا الخط المركزي لــلجدران الفاصلــة أو الفاصلــة التــي تــفصل

.وحدة عن وحدة أخرى ، والوجــه الخارجــي لجميــع الجدران الخارجيــة ، والوجــه الخارجــي لجدار الممر الرجوع إلــى اتفاقية االبيــع والشراء لمعرفة الحجم الفعلي لكل وحدة

TEL. BOX

0.9
40

1.050

0.8
50

DB

0.850

W
.M

KIT.

1-BED

LIVING 

BEDROOM

W.C.

BATH

DINING



AREA SQ.FT  SQ.M

SUITE AREA   ft ² 63.18
21.82
85.00

680.06
234.87
914.93

  m²
BALCONY AREA ft ²  m ²
TOTAL UNIT AREA

    FLAT DESIGN COMPONENTS  
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1 BEDROOM TYPE 5

Disclaimer: 1. All room dimensions are measured to structural elements and exclude wall finishes and construction tolerances. 2. All dimensions have been provided by our consultant architects. 3. All 
materials, dimensions and drawings are approximate. Information is subject to change without notice. 4. Actual suite area may vary from the stated area. Drawings not to scale. The developer reserves the 
right to make revisions. 5. Calculation of suite area is measured as the area bounded by the centre line of demising or partition walls separating one unit from another unit, the exterior face of all exterior 
walls, and the exterior face of the corridor wall enclosing the adjoining unit. 6. Calculation of balcony area is measured as the area bounded by the centre line of demising or partition walls separating one 
unit from another unit, the outmost face of the enclosing guard and the external face of the adjoining balcony. 7. The units are measured at typical floor in the building. Columns may vary in size depending 
on the floor level. 8. For each unit type, unit sizes and details might be slightly different. Please refer to the sales and purchase agreement for the actual size of each specific unit.
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1 BEDROOM TYPE 6

ــة. ــع المواد والأبعــاد والرسومــات تقريبي ــا. 3. جمي ــع القياســات تم تزويدهــا من قبل المــهندسين المعمــاريين الاستشــاريين لدين ــاء. 2. جمي ــات الجدران ودرجــة تحمل البن ــة مــع استبعــاد تشطيب ــا للعنــاصر الهيكلي ــه: 1.إن أبعــاد الــغرف يتم قياســها طبق  تنوي
ــالوحدة المجــاورة. 6. ويقــاس ــغييرات. 5. يتم قيــاس حســاب  المحيط ب ــالحق فــي إجراء الت ــاح الفعلــي عن المســاحة المذكورة. الرسومــات لا يتم توسيــع نطاقهــا . يحتــفظ المطور ب ــغيير دون إشــعار مسبق. 4. قد تختــلف منطقةالجن  تخضــع المعلومــات للت
 حســاب منطقــة الشرفــة علــى أنهــا المنطقــة التــي يحدهــا الخط المركزي لــلجدران الفاصلــة أو الفاصلــة التــي تــفصل وحدة عن وحدة أخرى، والوجــه الأبــعد للحــارس المرفق والوجــه الخارجــي للشرفــة المجــاورة. 7. يتم قيــاس الوحدات فــي الطــابق النموذجــي
 فــي المبنــى. قد تختــلف الأعمدة فــي الحجم حسب مستوى الطــابق. 8. قد تكون احجــام الوحدات والتفــاصيل المتعلقــة بهــا مختلفــة وذلك حسب نوع الوحدة . يرجــى   منطقــة الجنــاح كمنطقــة يحدهــا الخط المركزي لــلجدران الفاصلــة أو الفاصلــة التــي تــفصل

.وحدة عن وحدة أخرى ، والوجــه الخارجــي لجميــع الجدران الخارجيــة ، والوجــه الخارجــي لجدار الممر الرجوع إلــى اتفاقية االبيــع والشراء لمعرفة الحجم الفعلي لكل وحدة

AREA SQ.FT  SQ.M
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2 Bedroom
Typical Floor Plan
39TH & 41ST FLOOR PLAN

Disclaimer: 1. All room dimensions are measured to structural elements and exclude wall finishes and construction tolerances. 2. All dimensions have been provided by our consultant architects. 3. All 
materials, dimensions and drawings are approximate. Information is subject to change without notice. 4. Actual suite area may vary from the stated area. Drawings not to scale. The developer reserves the 
right to make revisions. 5. Calculation of suite area is measured as the area bounded by the centre line of demising or partition walls separating one unit from another unit, the exterior face of all exterior 
walls, and the exterior face of the corridor wall enclosing the adjoining unit. 6. Calculation of balcony area is measured as the area bounded by the centre line of demising or partition walls separating one 
unit from another unit, the outmost face of the enclosing guard and the external face of the adjoining balcony. 7. The units are measured at typical floor in the building. Columns may vary in size depending 
on the floor level. 8. For each unit type, unit sizes and details might be slightly different. Please refer to the sales and purchase agreement for the actual size of each specific unit.

40TH & 42ND FLOOR PLAN

2 Bedroom
Typical Floor Plan

ــة. ــع المواد والأبعــاد والرسومــات تقريبي ــا. 3. جمي ــع القياســات تم تزويدهــا من قبل المــهندسين المعمــاريين الاستشــاريين لدين ــاء. 2. جمي ــات الجدران ودرجــة تحمل البن ــة مــع استبعــاد تشطيب ــا للعنــاصر الهيكلي ــه: 1.إن أبعــاد الــغرف يتم قياســها طبق  تنوي
ــالوحدة المجــاورة. 6. ويقــاس ــغييرات. 5. يتم قيــاس حســاب  المحيط ب ــالحق فــي إجراء الت ــاح الفعلــي عن المســاحة المذكورة. الرسومــات لا يتم توسيــع نطاقهــا . يحتــفظ المطور ب ــغيير دون إشــعار مسبق. 4. قد تختــلف منطقةالجن  تخضــع المعلومــات للت
 حســاب منطقــة الشرفــة علــى أنهــا المنطقــة التــي يحدهــا الخط المركزي لــلجدران الفاصلــة أو الفاصلــة التــي تــفصل وحدة عن وحدة أخرى، والوجــه الأبــعد للحــارس المرفق والوجــه الخارجــي للشرفــة المجــاورة. 7. يتم قيــاس الوحدات فــي الطــابق النموذجــي
 فــي المبنــى. قد تختــلف الأعمدة فــي الحجم حسب مستوى الطــابق. 8. قد تكون احجــام الوحدات والتفــاصيل المتعلقــة بهــا مختلفــة وذلك حسب نوع الوحدة . يرجــى   منطقــة الجنــاح كمنطقــة يحدهــا الخط المركزي لــلجدران الفاصلــة أو الفاصلــة التــي تــفصل

.وحدة عن وحدة أخرى ، والوجــه الخارجــي لجميــع الجدران الخارجيــة ، والوجــه الخارجــي لجدار الممر الرجوع إلــى اتفاقية االبيــع والشراء لمعرفة الحجم الفعلي لكل وحدة



Disclaimer: 1. All room dimensions are measured to structural elements and exclude wall finishes and construction tolerances. 2. All dimensions have been provided by our consultant architects. 3. All 
materials, dimensions and drawings are approximate. Information is subject to change without notice. 4. Actual suite area may vary from the stated area. Drawings not to scale. The developer reserves the 
right to make revisions. 5. Calculation of suite area is measured as the area bounded by the centre line of demising or partition walls separating one unit from another unit, the exterior face of all exterior 
walls, and the exterior face of the corridor wall enclosing the adjoining unit. 6. Calculation of balcony area is measured as the area bounded by the centre line of demising or partition walls separating one 
unit from another unit, the outmost face of the enclosing guard and the external face of the adjoining balcony. 7. The units are measured at typical floor in the building. Columns may vary in size depending 
on the floor level. 8. For each unit type, unit sizes and details might be slightly different. Please refer to the sales and purchase agreement for the actual size of each specific unit.

2 BEDROOM TYPE 1

ــة. ــع المواد والأبعــاد والرسومــات تقريبي ــا. 3. جمي ــع القياســات تم تزويدهــا من قبل المــهندسين المعمــاريين الاستشــاريين لدين ــاء. 2. جمي ــات الجدران ودرجــة تحمل البن ــة مــع استبعــاد تشطيب ــا للعنــاصر الهيكلي ــه: 1.إن أبعــاد الــغرف يتم قياســها طبق  تنوي
ــالوحدة المجــاورة. 6. ويقــاس ــغييرات. 5. يتم قيــاس حســاب  المحيط ب ــالحق فــي إجراء الت ــاح الفعلــي عن المســاحة المذكورة. الرسومــات لا يتم توسيــع نطاقهــا . يحتــفظ المطور ب ــغيير دون إشــعار مسبق. 4. قد تختــلف منطقةالجن  تخضــع المعلومــات للت
 حســاب منطقــة الشرفــة علــى أنهــا المنطقــة التــي يحدهــا الخط المركزي لــلجدران الفاصلــة أو الفاصلــة التــي تــفصل وحدة عن وحدة أخرى، والوجــه الأبــعد للحــارس المرفق والوجــه الخارجــي للشرفــة المجــاورة. 7. يتم قيــاس الوحدات فــي الطــابق النموذجــي
 فــي المبنــى. قد تختــلف الأعمدة فــي الحجم حسب مستوى الطــابق. 8. قد تكون احجــام الوحدات والتفــاصيل المتعلقــة بهــا مختلفــة وذلك حسب نوع الوحدة . يرجــى   منطقــة الجنــاح كمنطقــة يحدهــا الخط المركزي لــلجدران الفاصلــة أو الفاصلــة التــي تــفصل

.وحدة عن وحدة أخرى ، والوجــه الخارجــي لجميــع الجدران الخارجيــة ، والوجــه الخارجــي لجدار الممر الرجوع إلــى اتفاقية االبيــع والشراء لمعرفة الحجم الفعلي لكل وحدة

2 BEDROOM TYPE 2

0.
85

0 0.940

0.940

1.050

0.850

0.850

W.M

0.940

TEL. BOX

DB

W.C.

DIN
IN

G

LIV
IN

G 

KI
T.

STORE

BEDROOM
BEDROOM

BATH BATH

2-BED

AREA SQ.FT  SQ.M

SUITE AREA   ft ² 116.33
43.79

160.12

1252.17
471.35

1723.52

  m²
BALCONY AREA ft ²  m ²
TOTAL UNIT AREA

    FLAT DESIGN COMPONENTS  

  ft ²  m ²

M.BATH 
M.BEDROOM

BEDROOM

FO Y ER
KIT CHEN 

 ft ² 
ft ² 
ft ² 

  

157

44

321
28

97

ft ² 
  178 ft ² 

BATH   47 ft ² 

&  D ININGLIV ING 

CORRIDOR

W .C
 ft ² 113STORE
ft ² 

93 ft ² 
42 ft ² 

TEL. BOX

1.050

0.850

0.
94
0

0.940

0.850

W.M

0.850

DB

BEDROOM

BEDROOM

BATH

BATH

LAU.

W.C.

DINING

LIVING 

KIT.

2-BED

AREA SQ.FT  SQ.M

SUITE AREA   ft ² 104.91
43.45

148.36

1129.24
467.69

1596.93

  m²
BALCONY AREA ft ²  m ²
TOTAL UNIT AREA

    FLAT DESIGN COMPONENTS  

M.BATH 
M.BEDROOM

BEDROOM

FO Y ER
KIT CHEN 

ft ² 
 ft ² 
ft ² 
ft ² 

  

159

46

321
30
16

100

ft ² 
  180 ft ² 

BATH   50 ft ² 

  ft ²  m ²

&  D ININGLIV ING 

LAUNDRY
CORRIDOR

W .C

ft ² 
93 ft ² 
42 ft ² 



Disclaimer: 1. All room dimensions are measured to structural elements and exclude wall finishes and construction tolerances. 2. All dimensions have been provided by our consultant architects. 3. All 
materials, dimensions and drawings are approximate. Information is subject to change without notice. 4. Actual suite area may vary from the stated area. Drawings not to scale. The developer reserves the 
right to make revisions. 5. Calculation of suite area is measured as the area bounded by the centre line of demising or partition walls separating one unit from another unit, the exterior face of all exterior 
walls, and the exterior face of the corridor wall enclosing the adjoining unit. 6. Calculation of balcony area is measured as the area bounded by the centre line of demising or partition walls separating one 
unit from another unit, the outmost face of the enclosing guard and the external face of the adjoining balcony. 7. The units are measured at typical floor in the building. Columns may vary in size depending 
on the floor level. 8. For each unit type, unit sizes and details might be slightly different. Please refer to the sales and purchase agreement for the actual size of each specific unit.

2 BEDROOM TYPE 3

ــة. ــع المواد والأبعــاد والرسومــات تقريبي ــا. 3. جمي ــع القياســات تم تزويدهــا من قبل المــهندسين المعمــاريين الاستشــاريين لدين ــاء. 2. جمي ــات الجدران ودرجــة تحمل البن ــة مــع استبعــاد تشطيب ــا للعنــاصر الهيكلي ــه: 1.إن أبعــاد الــغرف يتم قياســها طبق  تنوي
ــالوحدة المجــاورة. 6. ويقــاس ــغييرات. 5. يتم قيــاس حســاب  المحيط ب ــالحق فــي إجراء الت ــاح الفعلــي عن المســاحة المذكورة. الرسومــات لا يتم توسيــع نطاقهــا . يحتــفظ المطور ب ــغيير دون إشــعار مسبق. 4. قد تختــلف منطقةالجن  تخضــع المعلومــات للت
 حســاب منطقــة الشرفــة علــى أنهــا المنطقــة التــي يحدهــا الخط المركزي لــلجدران الفاصلــة أو الفاصلــة التــي تــفصل وحدة عن وحدة أخرى، والوجــه الأبــعد للحــارس المرفق والوجــه الخارجــي للشرفــة المجــاورة. 7. يتم قيــاس الوحدات فــي الطــابق النموذجــي
 فــي المبنــى. قد تختــلف الأعمدة فــي الحجم حسب مستوى الطــابق. 8. قد تكون احجــام الوحدات والتفــاصيل المتعلقــة بهــا مختلفــة وذلك حسب نوع الوحدة . يرجــى   منطقــة الجنــاح كمنطقــة يحدهــا الخط المركزي لــلجدران الفاصلــة أو الفاصلــة التــي تــفصل

.وحدة عن وحدة أخرى ، والوجــه الخارجــي لجميــع الجدران الخارجيــة ، والوجــه الخارجــي لجدار الممر الرجوع إلــى اتفاقية االبيــع والشراء لمعرفة الحجم الفعلي لكل وحدة

2 BEDROOM TYPE 4
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Disclaimer: 1. All room dimensions are measured to structural elements and exclude wall finishes and construction tolerances. 2. All dimensions have been provided by our consultant architects. 3. All 
materials, dimensions and drawings are approximate. Information is subject to change without notice. 4. Actual suite area may vary from the stated area. Drawings not to scale. The developer reserves the 
right to make revisions. 5. Calculation of suite area is measured as the area bounded by the centre line of demising or partition walls separating one unit from another unit, the exterior face of all exterior 
walls, and the exterior face of the corridor wall enclosing the adjoining unit. 6. Calculation of balcony area is measured as the area bounded by the centre line of demising or partition walls separating one 
unit from another unit, the outmost face of the enclosing guard and the external face of the adjoining balcony. 7. The units are measured at typical floor in the building. Columns may vary in size depending 
on the floor level. 8. For each unit type, unit sizes and details might be slightly different. Please refer to the sales and purchase agreement for the actual size of each specific unit.

2 BEDROOM TYPE 5

ــة. ــع المواد والأبعــاد والرسومــات تقريبي ــا. 3. جمي ــع القياســات تم تزويدهــا من قبل المــهندسين المعمــاريين الاستشــاريين لدين ــاء. 2. جمي ــات الجدران ودرجــة تحمل البن ــة مــع استبعــاد تشطيب ــا للعنــاصر الهيكلي ــه: 1.إن أبعــاد الــغرف يتم قياســها طبق  تنوي
ــالوحدة المجــاورة. 6. ويقــاس ــغييرات. 5. يتم قيــاس حســاب  المحيط ب ــالحق فــي إجراء الت ــاح الفعلــي عن المســاحة المذكورة. الرسومــات لا يتم توسيــع نطاقهــا . يحتــفظ المطور ب ــغيير دون إشــعار مسبق. 4. قد تختــلف منطقةالجن  تخضــع المعلومــات للت
 حســاب منطقــة الشرفــة علــى أنهــا المنطقــة التــي يحدهــا الخط المركزي لــلجدران الفاصلــة أو الفاصلــة التــي تــفصل وحدة عن وحدة أخرى، والوجــه الأبــعد للحــارس المرفق والوجــه الخارجــي للشرفــة المجــاورة. 7. يتم قيــاس الوحدات فــي الطــابق النموذجــي
 فــي المبنــى. قد تختــلف الأعمدة فــي الحجم حسب مستوى الطــابق. 8. قد تكون احجــام الوحدات والتفــاصيل المتعلقــة بهــا مختلفــة وذلك حسب نوع الوحدة . يرجــى   منطقــة الجنــاح كمنطقــة يحدهــا الخط المركزي لــلجدران الفاصلــة أو الفاصلــة التــي تــفصل

.وحدة عن وحدة أخرى ، والوجــه الخارجــي لجميــع الجدران الخارجيــة ، والوجــه الخارجــي لجدار الممر الرجوع إلــى اتفاقية االبيــع والشراء لمعرفة الحجم الفعلي لكل وحدة

2 BEDROOM TYPE 6
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3 Bedroom
Typical Floor Plan
43RD FLOOR PLAN

Disclaimer: 1. All room dimensions are measured to structural elements and exclude wall finishes and construction tolerances. 2. All dimensions have been provided by our consultant architects. 3. All 
materials, dimensions and drawings are approximate. Information is subject to change without notice. 4. Actual suite area may vary from the stated area. Drawings not to scale. The developer reserves the 
right to make revisions. 5. Calculation of suite area is measured as the area bounded by the centre line of demising or partition walls separating one unit from another unit, the exterior face of all exterior 
walls, and the exterior face of the corridor wall enclosing the adjoining unit. 6. Calculation of balcony area is measured as the area bounded by the centre line of demising or partition walls separating one 
unit from another unit, the outmost face of the enclosing guard and the external face of the adjoining balcony. 7. The units are measured at typical floor in the building. Columns may vary in size depending 
on the floor level. 8. For each unit type, unit sizes and details might be slightly different. Please refer to the sales and purchase agreement for the actual size of each specific unit.
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3 Bedroom
Typical Floor Plan

ــة. ــع المواد والأبعــاد والرسومــات تقريبي ــا. 3. جمي ــع القياســات تم تزويدهــا من قبل المــهندسين المعمــاريين الاستشــاريين لدين ــاء. 2. جمي ــات الجدران ودرجــة تحمل البن ــة مــع استبعــاد تشطيب ــا للعنــاصر الهيكلي ــه: 1.إن أبعــاد الــغرف يتم قياســها طبق  تنوي
ــالوحدة المجــاورة. 6. ويقــاس ــغييرات. 5. يتم قيــاس حســاب  المحيط ب ــالحق فــي إجراء الت ــاح الفعلــي عن المســاحة المذكورة. الرسومــات لا يتم توسيــع نطاقهــا . يحتــفظ المطور ب ــغيير دون إشــعار مسبق. 4. قد تختــلف منطقةالجن  تخضــع المعلومــات للت
 حســاب منطقــة الشرفــة علــى أنهــا المنطقــة التــي يحدهــا الخط المركزي لــلجدران الفاصلــة أو الفاصلــة التــي تــفصل وحدة عن وحدة أخرى، والوجــه الأبــعد للحــارس المرفق والوجــه الخارجــي للشرفــة المجــاورة. 7. يتم قيــاس الوحدات فــي الطــابق النموذجــي
 فــي المبنــى. قد تختــلف الأعمدة فــي الحجم حسب مستوى الطــابق. 8. قد تكون احجــام الوحدات والتفــاصيل المتعلقــة بهــا مختلفــة وذلك حسب نوع الوحدة . يرجــى   منطقــة الجنــاح كمنطقــة يحدهــا الخط المركزي لــلجدران الفاصلــة أو الفاصلــة التــي تــفصل

.وحدة عن وحدة أخرى ، والوجــه الخارجــي لجميــع الجدران الخارجيــة ، والوجــه الخارجــي لجدار الممر الرجوع إلــى اتفاقية االبيــع والشراء لمعرفة الحجم الفعلي لكل وحدة



Disclaimer: 1. All room dimensions are measured to structural elements and exclude wall finishes and construction tolerances. 2. All dimensions have been provided by our consultant architects. 3. All 
materials, dimensions and drawings are approximate. Information is subject to change without notice. 4. Actual suite area may vary from the stated area. Drawings not to scale. The developer reserves the 
right to make revisions. 5. Calculation of suite area is measured as the area bounded by the centre line of demising or partition walls separating one unit from another unit, the exterior face of all exterior 
walls, and the exterior face of the corridor wall enclosing the adjoining unit. 6. Calculation of balcony area is measured as the area bounded by the centre line of demising or partition walls separating one 
unit from another unit, the outmost face of the enclosing guard and the external face of the adjoining balcony. 7. The units are measured at typical floor in the building. Columns may vary in size depending 
on the floor level. 8. For each unit type, unit sizes and details might be slightly different. Please refer to the sales and purchase agreement for the actual size of each specific unit.

3 BEDROOM TYPE 1

ــة. ــع المواد والأبعــاد والرسومــات تقريبي ــا. 3. جمي ــع القياســات تم تزويدهــا من قبل المــهندسين المعمــاريين الاستشــاريين لدين ــاء. 2. جمي ــات الجدران ودرجــة تحمل البن ــة مــع استبعــاد تشطيب ــا للعنــاصر الهيكلي ــه: 1.إن أبعــاد الــغرف يتم قياســها طبق  تنوي
ــالوحدة المجــاورة. 6. ويقــاس ــغييرات. 5. يتم قيــاس حســاب  المحيط ب ــالحق فــي إجراء الت ــاح الفعلــي عن المســاحة المذكورة. الرسومــات لا يتم توسيــع نطاقهــا . يحتــفظ المطور ب ــغيير دون إشــعار مسبق. 4. قد تختــلف منطقةالجن  تخضــع المعلومــات للت
 حســاب منطقــة الشرفــة علــى أنهــا المنطقــة التــي يحدهــا الخط المركزي لــلجدران الفاصلــة أو الفاصلــة التــي تــفصل وحدة عن وحدة أخرى، والوجــه الأبــعد للحــارس المرفق والوجــه الخارجــي للشرفــة المجــاورة. 7. يتم قيــاس الوحدات فــي الطــابق النموذجــي
 فــي المبنــى. قد تختــلف الأعمدة فــي الحجم حسب مستوى الطــابق. 8. قد تكون احجــام الوحدات والتفــاصيل المتعلقــة بهــا مختلفــة وذلك حسب نوع الوحدة . يرجــى   منطقــة الجنــاح كمنطقــة يحدهــا الخط المركزي لــلجدران الفاصلــة أو الفاصلــة التــي تــفصل

.وحدة عن وحدة أخرى ، والوجــه الخارجــي لجميــع الجدران الخارجيــة ، والوجــه الخارجــي لجدار الممر الرجوع إلــى اتفاقية االبيــع والشراء لمعرفة الحجم الفعلي لكل وحدة

3 BEDROOM TYPE 2
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Disclaimer: 1. All room dimensions are measured to structural elements and exclude wall finishes and construction tolerances. 2. All dimensions have been provided by our consultant architects. 3. All 
materials, dimensions and drawings are approximate. Information is subject to change without notice. 4. Actual suite area may vary from the stated area. Drawings not to scale. The developer reserves the 
right to make revisions. 5. Calculation of suite area is measured as the area bounded by the centre line of demising or partition walls separating one unit from another unit, the exterior face of all exterior 
walls, and the exterior face of the corridor wall enclosing the adjoining unit. 6. Calculation of balcony area is measured as the area bounded by the centre line of demising or partition walls separating one 
unit from another unit, the outmost face of the enclosing guard and the external face of the adjoining balcony. 7. The units are measured at typical floor in the building. Columns may vary in size depending 
on the floor level. 8. For each unit type, unit sizes and details might be slightly different. Please refer to the sales and purchase agreement for the actual size of each specific unit.

3 BEDROOM TYPE 3

ــة. ــع المواد والأبعــاد والرسومــات تقريبي ــا. 3. جمي ــع القياســات تم تزويدهــا من قبل المــهندسين المعمــاريين الاستشــاريين لدين ــاء. 2. جمي ــات الجدران ودرجــة تحمل البن ــة مــع استبعــاد تشطيب ــا للعنــاصر الهيكلي ــه: 1.إن أبعــاد الــغرف يتم قياســها طبق  تنوي
ــالوحدة المجــاورة. 6. ويقــاس ــغييرات. 5. يتم قيــاس حســاب  المحيط ب ــالحق فــي إجراء الت ــاح الفعلــي عن المســاحة المذكورة. الرسومــات لا يتم توسيــع نطاقهــا . يحتــفظ المطور ب ــغيير دون إشــعار مسبق. 4. قد تختــلف منطقةالجن  تخضــع المعلومــات للت
 حســاب منطقــة الشرفــة علــى أنهــا المنطقــة التــي يحدهــا الخط المركزي لــلجدران الفاصلــة أو الفاصلــة التــي تــفصل وحدة عن وحدة أخرى، والوجــه الأبــعد للحــارس المرفق والوجــه الخارجــي للشرفــة المجــاورة. 7. يتم قيــاس الوحدات فــي الطــابق النموذجــي
 فــي المبنــى. قد تختــلف الأعمدة فــي الحجم حسب مستوى الطــابق. 8. قد تكون احجــام الوحدات والتفــاصيل المتعلقــة بهــا مختلفــة وذلك حسب نوع الوحدة . يرجــى   منطقــة الجنــاح كمنطقــة يحدهــا الخط المركزي لــلجدران الفاصلــة أو الفاصلــة التــي تــفصل

.وحدة عن وحدة أخرى ، والوجــه الخارجــي لجميــع الجدران الخارجيــة ، والوجــه الخارجــي لجدار الممر الرجوع إلــى اتفاقية االبيــع والشراء لمعرفة الحجم الفعلي لكل وحدة

3 BEDROOM TYPE 4
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Designed with open layouts and natural light, 
these spaces offer a refined, sustainable 
environment for businesses. 

RETAILS
Grove’s retail spaces mirror 
its architectural innovation, 
blending functionality
and elegance.


